
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 148 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 28. november 2006 
 

Spørgsmål 148: 
"Ministeren bedes redegøre for, hvorfor han valgte at sende redegørelsen 

vedrørende maksimale ventetider til medierne, før han sendte den til med-

lemmerne af udvalget?" 

 

Svar: 
Da en række journalister var meget tæt på deadline, blev det prioriteret, at 

de fik redegørelsen hurtigt. Sundhedsudvalget fik redegørelsen få minutter 

senere. 
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